
 

 
  

Verksamhetsberättelse – Rättviksgymnastikklubb 2022 
 
Styrelsen har bestått av:  
Ordförande:   Anna Jonsson  
Vice ordförande:  Maria Knutsson 
Sekreterare:  Josefin Björkman  
Kassör:   Maria Hurtig  
Ledamöter:   Marlene Rustas Danielsson, Hanna Daniels och Kajsa Peres  
Revisorer:   Hans Baggens, Henry Gunnarsson och Linn Ljunggren, ersättare. 
 
 
Verksamhet  
 
Rättviks gymnastikklubb är en ideell förening med verksamhet på flera platser i Rättviks kommun.  
Föreningen har som mål att bedriva motions- och hälsofrämjande aktiviteter i  
olika former - för alla åldrar.  
 

 
           Början av 2022 präglades fortsatt av Corona pandemin. Vi tvingades att skjuta upp terminsstarten 

till v. 8 och kunde under året konstatera att medlemsantalet minskat mot åren före pandemin. Trots 
detta erbjöd vi  2022 (2021) 379 (184) vuxenpass och 135 (74) barnpass runt om i kommunen och 
på Hotell Lerdalshöjden. 
 

           Tyvärr tvingades vi ställa in två barnpass och ett vuxenpass under året pga. för få deltagare. 
 

           Rosa Bandet kampanjen som pågick under oktober månad uppmärksammades även 2022. För varje 
deltagare som under veckans pass bar något rosa skänkte klubben 5 kr/pers. (875 kr.) som gick 
direkt till Rosa bandet. Dessutom lottades priser ut bland de rosa deltagarna.  
 

           Nytt för i år var att vi i november även uppmärksammade Mustaschkampen. Blåklädda eller 
mustaschprydda medlemmar bidrog under denna vecka med 5 kr/pers. (880kr.) Priser lottades ut 
under veckan. 
 

          Klubben bedrev även sommaren 2022 sommarträning vid Långbryggan 2 ggr/v med början i juni till 
mitten av augusti. Deltagarna var som vanligt en blandning av medlemmar och turister. Känslan var 
att det var något färre deltagare 2022 än tidigare år. Det frivilliga bidraget på 20 kr/gång genererade 
2490 kr.  

  
           Två av våra seniorledare mötte nyfikna besökare med information och frukt på 2022 års upplaga av 

seniormässan på Kulturhuset.  
         
           RGK fortsätter att använda sig av passperioder höst-vår- och sommarschema. 
  

 
        



 
Ledare/Utbildningar  
 
          Antalet ledare har varit 23 st. (2021, 26 st.) Några har slutat, pausat och någon ny har kommit till. 
 
          På våren avslutade vi terminen med bubbel i dubbel bemärkelse. Klubben hyrde Enåbadet där 

Kerstin och Renata höll i ett vattengympapass för ledarna. Bubbel i bubbelpool och bubbel i glasen. 
Cider, god charkbricka och samkväm avslutade vårterminen. 
 

           Styrelsen sökte och fick en gratis utbildning från Riksidrottsförbundet i Hållbart ledarskap. Den 23 
oktober hölls en digital utbildningsdag för alla ledare på Höjden. Klubben bjöd också på lunch.   
 

           Utöver ovanstående utbildning deltog inga ledare i någon utbildning 2022.  
 

           Årets julklapp till våra fantastiska ledare blev duschkräm och lotion med, som traditionen kräver, ett 
mycket bra julklappsrim. 

 
 

Ekonomi 
 

           Under året inventerade vi allt vårt material  som finns i olika lokaler och hos våra ledare för att få 
bättre koll.     
      

           Vi gjorde en del inköp bl.a. boxmitsar, låst till våra skivstänger och gummiband. Torkpapper, 
ytdesinfektion, priser till Rosa bandet/mustaschkampen och frukt till fruktveckan. 
 

           Efter kommunförhandling beviljades klubben lokalsubvention på 17 000 kr. samt 3000 kr i 
extrastöd/Coronastöd. 
 

            Från Idrott on line sökte vi och fick 12 000 kr.i bidrag för material till våra ungdomspass. 
 

           Klubben fick LOK-stöd på 1 903.90 kr.  
  

 
Medlemmar 
 
           2022 (2021) var antalet medlemmar 339 st. (260) varav 81 (50) män och 258 (210) kvinnor. Av dessa 

var 19 st. (21) Kom Fri medlemmar. 
 

           Under höstlovet bjöd vi alla medlemmar, stora som små, på frukt efter passen var väldigt 
uppskattat.     
        

           Vi fortsätter att administrera och registrera våra medlemmar i Sport Admin. 
 

           Vi kommunicerar med våra medlemmar via våra sociala medier, Facebook, INSTA gram och vår 
hemsida. Under året har vi dessutom vid några tillfällen skickat ut personligt mejl till våra 
medlemmar med information. 

 
           Information om hur vi hanterar personuppgifter, GDPR, ligger på hemsidan. 
   

 
        



Möten  
 
           Årsmötet hölls den 16 mars på Hotell Lerdalshöjden. 

 
           Styrelsen har haft ett möte i månaden kontinuerligt under året.  

 
 

 
 
 
Rättvik mars 2022 
Styrelsen genom Anna Jonsson 


